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Kommunaludvalget

Til: Indenrigs- og socialministeren
Dato: 29. maj 2009

I et kommende samråd ønskes en drøftelse af følgende spørgsmål:

KOU alm. del

Spørgsmål W
Set i lyset af den netop offentliggjorte rapport fra Danmarks 
Evalueringsinstitution (EVA) der viser, at mange elever med behov for 
specialundervisning venter i flere måneder på specialundervisning samt de øvrige 
problemer, der påpeges i rapporten, mener ministeren da, at der er sket en 
tilfredsstillende overdragelse af specialundervisningsområdet fra de tidligere 
amter til kommunerne i forbindelse med kommunalreformen?

Spørgsmål X
Mener ministeren, at kommunerne, nu hvor der bruges færre penge pr. elev end 
sidste år, har en realistisk mulighed for at finansiere specialundervisningen?

Spørgsmål Y
Hvordan forholder ministeren sig til det problem, at kommunerne har sværere ved 
at tilbyde samme specialiseringer, som de tidligere amter gjorde, bl.a.  på grund 
af, at kommunerne udgør mindre enheder end de tidligere amter?

Spørgsmålene er stillet efter ønske fra Rasmus Prehn (S).

På udvalgets vegne

Hans Kristian Skibby

formand.
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